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Abstract (en)
[origin: WO8805967A1] A device for mounting contact parts with their leads into plug housings has a gripper that grips at least one contact part with
its lead and inserts the contact part into the plug housing when it is moved relative to the plug housing. The device has the following features: it has
a base part that can be positioned relative to the prescribed position of the plug housing at least in the direction of jointing or inserting, the gripper
is secured to the base part by elements that are perpendicularly elastic at least in a plane with resepct to the direction of jointing, a vibrator makes
the gripper vibrate with respect to the base part in the plane perpendicular to the direction of jointing. These features enable plug housings to be
furnished in a flexible and automatic manner even with large positioning allowances.

Abstract (fr)
Le dispositif décrit comporte une pince qui saisit au moins une pièce de contact et son conducteur et dont le mouvement par rapport au logement de
prise permet l'insertion de la pièce de contact dans ledit logement. Le dispositif possède une partie de base qui est positionnable au moins dans le
sens d'aboutage et d'insertion par rapport à la position théorique du logement de prise. La pince est fixée à la partie de base au moyen d'éléments
qui sont élastiques au moins dans un plan perpendiculaire au sens d'aboutage. Un générateur d'oscillations produit des oscillations de la pince
dans le plan perpendiculaire au sens d'aboutage par rapport à la partie de base. Ces caractéristiques permettent d'équiper de manière souple et
automatisée des logements de prise même avec des tolérances de positionnement importantes.
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